
REFERAT  

FAU-møte Krohnengen og Eventyrskogen, 18.10.2011 kl 18-20, Krohnengen skole 

Tilstede:  rektor Jan Eide, leder Marianne Knutsen, Silje Tungen, Charlotte M Haukedal,  Kari Smørdal 

Lien,  Ivar Skjolden,  Jørn Hanssen (referent),  Cathrine J Wiseth , Gerd Helene Bergsaker, Liv N Wie,  

Kristin Hetland, Torill Standal, Linda R Kvalvik, Randi Johannessen 

Fraværende: Bjarne Merok Olsen, Atle Kårstad, Tone Kornli, Katrine Meisfjord, Bente Haugland, Åse 

Kvalbein, Heidi Oftedal 

Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling (Referat fra møte 27.09 er allerede godkjent)  

2. Nytt fra skolen? (innspill fra Charlotte er videresendt!)  

3. Valg av ny leder! 

4. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

5. Inndeling i arbeidsgruppene.  

6. FAU vedtekter?  

7. FAU eget foretaksnummer.?  

8. Eventuelt 

 

1. Referat godkjent. Innkalling godkjent. 
 

Ekstra sak:  Informasjon fra Afghanistan-komiteen.  Gjennomgang av historikk. Tre 

hovedområder; helse, miljø og utdanning.  Høy analfabetisme blant jenter.  Representant Solveig 

Sandalsnes fra Afghanistan-komiteen i Bergen fortalte fra sitt besøk i Afghanistan.  Videre 

fortalte hun om hvordan midler fra komiteen blir brukt til hjelpearbeid og til Krohnengens 

vennskapsskole spesielt.  ”For hvert år man holder en jente på skolen, utsetter man ekteskapet… 

”.  Midlene går bl.a. til treplantingsprosjekt, noe som igjen skaper inntekter som gjør at 

jenter/kvinner kan klare seg bedre.  Midlene går også til utdanning av jordmødre og til 

helseprosjekter.  25% av det som kommer inn fra Krohnengen går til Girls High School, resten 

refordeles etter behov.  Midlene til skolen går bl.a. til utdanning av lærere. Mottakerne i 

Afghanistan rapporterer kvartalsvis om hva pengene går til. Se www.afghanistan.no for nærmere 

informasjon, inkl informasjon om undervisningsopplegget som er utarbeidet. 

Rektor supplerte med at skolen diskuterer hvordan de kan forberede elevene til en introduksjon 

til prosjektet, ved å bruke undervisningsopplegget.  Planen er å trappe opp implementeringen av 

dette neste år.  I første omgang er det 5., 6. og 7. klasse som er ”målgruppen”.  Tanken er bl.a. at 

elevene skriver brev til elevene på vennskapsskolen.  Brevene vil bli oversatt av Afghanistan-

komiteen før de blir sendt.  

Innspill fra Charlotte:  Sjekk om det er lov for barn under 13 år å selge lodd!  Dette vil bli fulgt opp 

av Liv.  

  



 

2.  Nytt fra skolen / saker fra Charlotte: 

a. Eventyrskogen ikke ”inneklimagodkjent”. Redegjøring fra rektor, som har 
henvendt seg til skoleeier (Bergen kommune). Eventyrskogen er ikke i kommunens 
eie, og det er derfor usikkerhet hvordan man går frem for å godkjenne. Skolen er altså 
ikke ”underkjent”, men har altså heller ikke blitt godkjent. Rektor avventer videre 
melding fra skoleeier om evt godkjenningsprosess.  

b. Egne driftsmidler for Eventyrskogen? Hva er status? To driftssteder, men tildeling 
av driftsmidler tar i praksis ikke hensyn til det. Helt konkret får skolen ”symbolske” kr 
60.000 ekstra. Det ble bevilget ekstra midler ett år som en ”overgangsordning” (for to-
tre år siden). Rektor anser ekstra driftsmidler som en ”tapt sak”.  

c. Utearal.  Er i prosess (søknader er sendt osv), derfor ikke videre kommentert.  

d. Tilbud på SFO. Matlagingen i regi av SFO-ansatte er kuttet, korinstruktøren leies inn 
av SFO. 4.trinn har fått tilbud om å delta i matlagingskurs i mindre grupper. 3. og 4. 
trinn er på gym og fysisk aktivitet i gymsalen på Krohnengen. Leksehjelpen er i SFO-
tiden, men er utenom SFO-tilbudet. Foreldrene har blandet erfaring, noe som kan 
føres tilbake til manglende forventningsavstemming (det er et tilbud om hjelp til 
leksene, og ikke et pedagogisk tilbud eller en ”garanti” for at leksene blir gjort riktig).  
Det kom forslag om at rektor burde melde tilbake om at SFO generelt sett gjør en 
kjempejobb ! 

e. Skolemiljø- og samarbeidsutvalget. Til orientering: Møte 22. november. Bjørgvin-
bispen kommer på besøk i Sandviken menighet 30. november. Sognepresten kommer 
mest sannsynlig på besøk på skolen som en del av forberedelsene, for å snakke med 
lærerne. Det er planlagt Skolegudstjeneste 31. november kl. 09.15 - 10.00 for 1.-4. 
klasse i Sandvikskirken  

f. Spørsmål fra rektor: Er det ønske om å lage en skolekatalog/”årbok” med bilder 
av elevene? Blandede erfaringer med ulike fotografer ”på markedet”. Rektors erfaring 
er at noen fotografer er bedre enn andre. Rektor undersøker nærmere hvilke 
muligheter som finnes vedrørende skolekataloger.  

 
3. Valg av leder 

Ingen hadde meldt seg før møtet.  Fortsatt er det ikke valgt leder. 

 

4. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

• Utkast til invitasjon til malekurs er sendt rundt, kommentarer innhentet, og invitasjonen er 
nå klar for ”masseutsendelse”.    

• ”Bli kjent” gruppen vurderer å arrangere neste ”bli kjent” kveld for 4. klasse (samlet for 
begge skolene),  i stedet for 5. klasse. 
 
 

5. Inndeling i gruppene 

• Trafikkgruppen er fortsatt ”ubemannet”. 

• Torill har meldt seg inn i gruppen ”informasjon og foreldresamarbeid”  
 
 

  



6. Vedtekter 

Ivar ber Karsten om å engasjere seg i utarbeidelse av vedtekter.  Ivar undersøker litt selv, og 

undersøker også med andre kompetente bekjentskaper.  Rektor var positiv til å stille opp som 

”forventningsstiller” fra skolens side.  

 

7. Eget foretaksnr 

Silje har undersøkt og funnet ut av FAU ikke kan få eget foretaksnr.  Silje får likevel opprettet 

nettbank på bakgrunn av underskrevet ”styreerklæring” fra FAU.  

 

8. Eventuelt 

• Det kom forslag om en ”hente glemte ting”-dag der man legger ut alle gjenglemte klær i 
gymsalen. Da kan alle som vil, hente sine ting, og resten sendes til Fretex. Muligens også 
av interesse for en kunstner som har laget kunst av tilsvarende før (klær i ”tusenbein-
formasjon”).  Ansvarlige for å arrangere dette er gruppen ”informasjon og 
foreldresamarbeid”  v/Torill og Linda. 

 

 

Nytt møte på Eventyrskogen klokken 18.00 den 15. november. Neste 

møte sannsynligvis 13. desember, (også det på Eventyrskogen?) som 

blir det siste før jul.  
 


